



شركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات
EMIRATES DRIVING COMPANY

Ref. N°: EDC/ST/SCA/TE/1135/2018
Date : 01 October 2018

HE Dr. Obaid Saif Al Zaabi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority

Greetings,

Subject: Board meeting

Further to our letter N° (EDC/ST/SCA/TE/1119/2018), dated 25 September 2018, and in order to achieve the principle of disclosure and transparency with your esteemed body; kindly be informed that a Board of Directors' meeting of Emirates Driving Company (DRIVE) is held on Monday, 01st October 2018 at 12:00 noon. The agenda of the meeting was discussed as well as the progress of the company and its current and future projects too.

The Board also approved the appointment of **Mr. Maktoum Abdullah Mohammed Khalfan Al Kaabi** as a member of the Board of Directors of the Company instead of the deceased member, in order to be presented to the next General Assembly for approval.

The Board of Directors' meeting ended at 13:00 am on the same day.

Yours sincerely,

Khaled Al Mansoori
Chief Executive Officer

+971 600 588880
+971 2 551 35 97

2943 Abu Dhabi, UAE
info@edcad.ae

Musaffah, Abu Dhabi, United Arab Emirates

رقم الإشارة: EDC/ST/SCA/TE/1135/2018
التاريخ : 01 أكتوبر 2018م

سعادة الدكتور / عبيد سيف الزعابي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة

إلحاقاً لخطابنا رقم (EDC/ST/SCA/TE/1119/2018) بتاريخ 17 أبريل 2018م، وتحقيقاً لمبدأ الإفصاح والشفافية مع هيئتك الموقرة، يرجى من سعادتكم التكرم بالعلم بأنه قد تم عقد جلسة إجتماع مجلس الإدارة لشركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات (DRIVE) وذلك يوم الإثنين الموافق 01 أكتوبر 2018م في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً حيث تم مناقشة أجندة الإجتماع و الإطلاع على سير العمل في الشركة و مشاريعها الحالية و المستقبلية.

كما تمت الموافقة من قبل المجلس على تعيين السيد/ مکتوم عبد الله محمد خلفان الكعبي كعضو مجلس إدارة للشركة بدلاً عن العضو المتوفي على أن يعرض على إجتماع الجمعية العمومية القادم لإقراره. وقد انتهى الإجتماع في تمام الساعة الواحدة ظهراً من نفس اليوم.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،



خالد المنصوري
الرئيس التنفيذي

www.edcad.ae